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Zwracam siq z uprzejm4 proSb4 o informacjq dotyczqc4 mr:zliwo6ci zainstalowania

prog6w zwalniaj4cych na ulicy Swietlanej, os. Michelin. Mieszkartcy zwracaj4 siq po raz

kolejny z pro6b4 o uwzglqdnienie ich uliey w planach instalacji prog6w zwalniaj4cych w celu

zapewrien ia b ezpi ecze6 stwa ruch u os6b pi eszych, szczeg6lni e d zieci.

Bezpieczeristwo mieszkaricirw jest jednym z gl6wnych priorytet6w w strategii

rozu'oju tniasta st4d pro$ba kierowana do Pana Prezydenta z nadziejqna-lej realizacjq.
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